



DR. GHANNAM A. ALGHANNAM

Assistant Professor

ga.alghannam@paaet.edu.kw

د. غنام عبد العزيز الغنام

أستاذ مساعد

Resume

Faculty member in the Department of Educational Foundations and Administration at the College of Basic Education since 2004. His interest in Community and family life affairs.

السيرة الذاتية

عضو هيئة تدريس في قسم الأصول والإدارة التربوية في كلية التربية الأساسية منذ عام 2004. تتمثل اهتماماته الرئيسية في شؤون الحياة المجتمعية والأسرية.

Education

المؤهلات العلمية

2003	PhD in Education Fundamentals and Management- University of Birmingham.	2003	دكتوراه في تخصص الأصول والإدارة التربوية- برمنغهام- بريطانيا.
2001	Master's degree in Effective School- (MPHiL)- University of Birmingham- UK.	2001	ماجستير المدرسة الفاعلة- جامعة برمنغهام- بريطانيا.
1999	Bachelor's degree in Arts in Business Management- Abertay University.	1999	بكالوريوس في تخصص دراسات عامة في الإدارة- جامعة أبرتي- بريطانيا.

Work Experience

الخبرات الوظيفية

2004	Assistant Professor- Department of Educational Foundations and Administration- PAEET. A delegated faculty member at the College of Education - Department of Fundamentals of Education - Kuwait University.	2004	استاذ مساعد في كلية التربية الأساسية- قسم الأصول والإدارة التربوية- الهيئة العامة للتعليم التطبيقي والتدريب. عضو هيئة تدريس منتدب في كلية التربية- قسم أصول التربية - جامعة الكويت.
------	--	------	--

Conferences and Courses

المؤتمرات والدورات التدريبية

<ul style="list-style-type: none">• 2010, Lecturer in the scientific forum "Kuwaitna's youth towards success" at the Office of Social Development entitled "The ideal view of parents and its impact on children."• 2009, Associate lecturer in a workshop at the Second Family Development Conference (Unethical Behavioral Habits that Threaten the Health and	<ul style="list-style-type: none">• 2010 محاضر في الملتقى العلمي "شباب كويتنا نحو النجاح" في مكتب الإنماء الاجتماعي بعنوان " النظرة المثالية للوالدين وأثرها على الأبناء".• 2009، محاضر مشارك بورشة عمل في مؤتمر التنمية الأسرية الثاني (العادات السلوكية غير الأخلاقية التي تهدد صحة وعقل الشباب) - إدارة التنمية الأسرية، وزارة الأوقاف والشؤون الإسلامية - دولة الكويت.
---	---

Mind of Young People) - Family Development Department, Ministry of Awqaf and Islamic Affairs - State of Kuwait.

- 2008, Team Leader and Lecturer at the National Conference for Education Development (Quality Seminar in Effective Education) - Ministry of Education - State of Kuwait.
- 2008, Certified Effective Parenting Training Program by Dr. Michael Popkin.
- 2004, Intensive "Unleash Your Invisible Forces" training course by coach Anthony Robbins.
- Writer in Al-Qabas newspaper - under the title "Educational Equations".
- Writer in monthly magazine - under the title "Educational Pitfalls".
- He did many educational courses in Kuwait schools.
- Researcher in the Consulting Studies and Research Authority of the Emiri Diwan.

- 2008، رئيس فريق ومحاضر في المؤتمر الوطني لتطوير التعليم (ندوة الجودة في التعليم الفعال) - وزارة التربية - دولة الكويت.
- 2008، حاصل على شهادة برنامج تدريبي لوالدية الفعالة للدكتور مايكل بوبكين.
- 2004، حاصل على دورة تدريبية مكثفة "أطلق قواك الخفية" للمدرب أنتوني روبينز.
- كاتب بجريدة القبس اليومية - تحت عنوان "معادلات تربية".
- كاتب بمجلة ولدي الشهرية - تحت عنوان "مطببات تربية".
- قام بعمل العديد من الدورات التربوية في مدارس الكويت.
- باحث في جهاز الدراسات والبحوث الاستشارية التابع للديوان الأميري.

Publications

PhD Dissertation

Effective school and education goals in the State of Kuwait.

Books & Book Chapters

Al-Wajeez book project in educational sciences.

الإصدارات العلمية

رسالة دكتوراه

المدرسة الفعالة وأهداف التعليم في دولة الكويت.

كتب وفصول في كتاب

مشروع كتاب الوجيز في علوم التربية.

Articles

2021, Violence between female students at general secondary schools in the State of Kuwait. Journal of Gulf and Arabian Peninsula Studies Issue, 147.

مقالات علمية

2021، العنف بين طالبات مدارس التعليم الثانوي العام في دولة الكويت. مجلة دراسات الخليج والجزيرة العربية العدد، ١٤٧.